
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 3. juli 2017 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1040 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stil-

let efter ønske fra Yildiz Akdogan (S). 

 

Spørgsmål nr. 1040:  

”MiŶistereŶ ŶævŶte uŶder saŵrådet deŶ Ϯ7. juŶi ϮϬϭ7, at ”vi koŵŵer til at følge oŵ-
rådet tæt”. Vil ŵiŶistereŶ redegøre for hvordaŶ oŵrådet vil blive fulgt fremadret-

tet?” 

 

Svar: 

Besvarelsen af spørgsmålet forudsætter indhentelse af en udtalelse fra Sundhedssty-

relsen, Lægemiddelstyrelsen og Sundhedsdatastyrelsen. Jeg vender derfor tilbage, 

når disse oplysninger foreligger, forventeligt ultimo august 2017. 

 

 

Med venlig hilsen 
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